
 

Amendementen Beleidsplan Openbare Verlichting. 

 

De Gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op donderdag 22 juni 

2017, sprekend over Het Beleidsplan openbare verlichting 2017 – 2020, 

Overwegende,  

- dat de beoogde 50% reductie van het energiegebruik van de openbare 

verlichting in 2030 in het kader van het landelijke Energieakkoord 

haalbaar moet zijn 

- dat de technologische ontwikkelingen bij de openbare verlichting zeer 

snel gaan 

- dat het College wil anticiperen op die technologische ontwikkeling 

- dat het College voorstelt na afloop van het ‘verleddingsprogramma’ in 

2018 versneld verder te gaan met het vervangen van de energetisch 

verouderde armaturen en het ‘verleddingsprogramma’ in de komende 

jaren door te zetten, mits de raad hier budget voor beschikbaar stelt 

- dat bij de aanstaande kadernota-behandeling wordt voorgesteld om de 

benodigde investering van in totaal 5.987.000 euro vanaf 2019 tot 2030 

neer te zetten in plaats van 2026 tot 2040 

- het College zelf de volgende ontwikkeling schetst op pagina 14 van het 

Beleidsplan: ….. is de mogelijkheid om het OV-net van wisselstroom naar 

gelijkstroom om te zetten. Een gelijkstroomnetwerk heeft als kenmerk 

dat er minder omzetting van energie nodig is om de verlichting te laten 

branden en is daarmee dus zuiniger. Het is meer geschikt om als digitale 

informatiedrager te fungeren. Een gelijkstroomnetwerk is erg veilig: 

zodra er kortsluiting ontstaat door bijvoorbeeld een kabelbreuk wordt het 

systeem zo snel afgeschakeld dat er geen blijvende schade optreedt 

- dat gelijkstroom al toegepast wordt in nieuwe ontwikkelingen in Alphen 

aan de Rijn, bedrijvenpark Haarlemmerliede, provincie Zeeland, 

Vledderveen 

- dat gemeente Velsen in de offertefase voor toepassing gelijkstroom zit 

- dat Liander in Lelystad op het nieuwe Airport Business Park bezig is om 

een gelijkstroomnetwerk aan te leggen 

- dat Volker Wessel in Eindhoven appartementen bouwt met gelijkstroom 

- dat Liander pilots met gelijkstroom in den lande uitvoert 



- dat datatransport over gelijkstroom makkelijker gaat 

- dat er sinds 1 januari 2013 uitsluitend nog (riool)pompen worden 

geproduceerd die werken op gelijkstroom 

- dat een gelijkstroomnetwerk zuiniger en veiliger is 

- dat het logisch is dat Gemeente Haarlem zo kostenefficiënt en duurzaam  

mogelijk werkt 

- dat het daarom noodzakelijk is resultaten van pilots en implementaties 

van het toepassen van gelijkstroom  te verzamelen, te bestuderen op 

waarde voor uit te voeren veranderingen van de openbare verlichting 

- dat de gemeente Haarlem deze evaluaties afwacht alvorens tot hele 

grote veranderingen over te gaan 

- dat de voorgestelde versnellingen, armaturen en verlichting zouden 

vervangen die nog zuinig en langer mee kunnen 

- dat het CDA en andere fracties het voorgestelde Beleidsplan amenderen 

- dat bij aannemen van het amendement door de Gemeenteraad het 

College het Beleidsplan moet doorlichten op de gevolgen, zowel 

inhoudelijk als financieel, 

draagt het College op de geciteerde tekst bij de zesde overweging aan te 

vullen met 

Daarom is het noodzakelijk dat de gemeente Haarlem de ontwikkelingen op 

het gebied van gelijkstroomtoepassing (DC) niet alleen volgt, maar ook 

bestudeert om te kunnen profiteren van de hierboven genoemde voordelen. 

Bij positieve bevindingen wordt dit voorliggende Beleidsplan inhoudelijk 

aangepast. 

En 

Draagt het College op n.a.v. de 18de overweging de tekst in hoofdstuk 4.2 op 

blz. 21 van het concept Beleidsplan boven het kopje ‘Lichtkleur’ aan te 

vullen met  

Bij de afweging om lampen wel of niet versneld te vervangen door LED-

verlichting wordt meegewogen in hoeverre zittende lampen nog zuinig 

genoeg zijn en langer mee kunnen. 
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